
Torrild Lokalråd – Bestyrelsesmøde 

Torsdag d.9. juni 2022 kl.19.30-21.30 

Sted: Lisbeth, Vandværksvej 15 

Referat  

Dagsorden 

Mogens, Hans Erik, Lisbeth, Jesper  

 

1. Valg af mødereferent 

Mogens Valgt  

 

 

2. Opfølgning referat/aktivitetsliste fra sidste møde 

o Kør med bænk – skiltning, status: Skilt er bestilt  

o Biodiversitet – status på ansøgning til Odder Kommune 

Vejtræerne ved indfaldsvejene er bevilliget. Der kommer løgplanter ved helleanlægget. Vi forhandler 

stadig om løsninger for rundkørslen. 

o Dialogmøde mellem Odder Kommune og lokalrådene 10.maj – opfølgning 

Det var starten på at udvikle en egentlig landdistriksstrategi. Der er i de kommende måneder 

mulighed for at bidrage med tanker på Odder kommunes hjemmesider. De melder de de 4 områder 

ud løbende. 

o Fællesmøde mellem lokalråd i Odder Kommune 11.maj – opfølgning? Ikke meget at berette  

Vi skal være opmærksom på hjertestarteren –bliver den vedligeholdt. Lisbeth følger op.  

o LAG – projekter, ansøgningsfrist 8.august 2022? 

3. Solcellepark ved Torrild 

o Arbejdsgruppemøde med UNISON d.21.maj 

Udmærket møde med fokus på vores mulighed for at få medindflydelse på beplantning og 

biodiversitet. Vi fik besvaret en række spørgsmål.  

Med hensyn til kommunikation er det et problem at der er to facebookgrupper med Torrild. 

Det er svært at styre det når der er to facebookgrupper. Vi beslutter kun at bruge Torrild Offentlig 

fremover.  

Arbejdsgruppen er vigtigt at man kun har sin private hat på når man er til møder og har respekt 

dagsordenen 

Arbejdsgruppen behandler alle møder med aktørerne.  

Arbejdsgruppen arbejder på at få så meget indflydelse på udformningen af projekterne som muligt 

og ikke en en gruppe der modarbejder projekter. 

o Bioenergipark (Biogas og Solenergi) ved Torrild – AURA? 

Vi drøftede de informationer vi har på nuværende tidspunkt. 

Vi vil arrangere et borgermøde i første halvdel af august. Vi vil bede odder kommune om at 

arrangere mødet. Hans Erik kontakter kommunens forvaltning.  

Aura skal informere og kommunen redegøre for det videre forløb. Vi skriver ud på Facebook og 

informerer efterhånden som vi får mere viden. (Hans Erik) 

4. Læskur til sportspladsen – status og next – step 

Landzonetilladelsen er i hus og vi kan gå i gang med arbejdet.  

Mogens indkøber. Gert og Mogens er tovholdere. Vi går i gang snarrest muligt  

5. Torrild Udviklingsplanen 2022-2024 opdatering –  Hans Erik informerer kommunen og lægger den nye 

udviklingsplan op.  

 

6. Evt. Næste Fællesmøde den 10 august (Gert og Mogens) 

7. Næste bestyrelsesmøde.  Torsdag den 11 august hos Mogens kl 19.30 



 

 
 


